
 
Referat 

fra 
Dansk Kegle Forbunds Forretningsudvalgsmøde 

søndag den 28. juli 2019 
i 3 F, Nyborg 

********************************************************** 
 
Tilstede: 
Forretningsudvalget: Marita Geinitz, Niklas Mikkelsen, Finn Hyldmar  
J.K.U.: Mogens Eriksen 
S.K.U.: Michael Zimmermann 
F.K.U.: Svend Jørgensen 
K.K.U.: Helene Holst Jensen  
Gæst: Nina Bundgaard fra D.I.F. 
 

DAGSORDEN: 
 
   

   1.) Velkomst 
   2.) Hvorfor er vi/jeg her? Hvad er mit mål med deltagelse 
         I Dansk Kegle Forbund 
   3.) Gennemgang og status på de strategiske spor 
         Det historiske 
         Hvor langt er vi i processen 
         Det økonomiske 
         Hvordan holder vi forbindelsen med vore tovholdere 
         Brugen af ekstern konsulent 
           Hvordan sikrer vi ejerskab 
   4.) Forberedelse af HB-dagsordenen 
         Nyt – ansøgning fra NKU 
   5.) Alt det jeg har glemt 
   6.) Eventuelt 
 
 
ADD: 1 Velkomst 
 
Marita bød velkommen til FU mødet 
    
ADD: 2 Hvorfor er vi/jeg her? Hvad er mit mål med deltagelse i DKeF: 
 
Marita fortalte hvorfor hun fik ændret forslaget med nedlæggelse af FU til rep. mødet, 
og heldigvis stemte vi for af FU stadig er her. Hun gennemgik hvad FU skal foretage sig. 
 
Alle fortalte hvorfor de sidder her, og hvad de vil med DKeF. Det var en positiv runde hvor 
alle ville keglesporten. 
 
 



ADD 3 A: Gennemgang og status på de strategiske spor: 
 
Marita gennem de strategiske spor, om hvad vi skal og hvad vi har nået. 
Hver halve år skal vi fortælle DIF om hvor langt vi er nået, og der skal FU være med. 
 
ADD 3 B: Det historiske: 
 
Marita fortalte lidt om hvordan det er gået i keglesporten siden 2015. 
 
ADD 3 C: Hvor langt er vi i processen: 
 
Vi har lavet en brugeranalyse. 
Vi har lavet om på vores turneringsstruktur. 
Vi har lavet breddestævne. 
Vi har lavet kursus i kegleportalen. 
Vi arbejder på ny hjemmeside. 
Vi har været på streamingkursus. 
Vi har kigget på vores love og regler. 
Alle unioner og klubber skal inddrages i at vi når de strategiske spor. 
I det store hele er vi godt med. 
 
ADD 3 D: Det Økonomiske: 
 
Marita fortalte hvordan vores økonomi blev brugt. Hun fortalte at vi havde en god økonomi. 
Vi skal se at blive mere uafhængig af DIF. 
 
Niklas har lavet et budget og lagt penge ud i sporene så han kan følge med i om hvor 
meget vi bruger i sporarbejdet. 
 
Hjemmesiden skal op og køre, og unionerne skal også op og køre og det bliver så trækket 
fra deres tilskud. 
 
HB har besluttet at pengene til sporene er bevilget, så sporholderne vil kunne bruge de 
penge som er budgetteret. Hvis det overskrides så skal der komme en ansøgning. 
 
Marita foreslog at Marianne får de samme telefonpenge som udvalgsformændene får. 
 
  Dette blev bevilget 
 
ADD 3 E: Hvordan holder vi forbindelsen med tovholderne: 
 
Tovholderne har arbejdet rigtigt godt sammen om sporene. 
Tovholderne er: Spor 1 Finn Hyldmar, Spor 2 Marianne Jensen, Spor 3 Allan Mortensen. 
Tovholderne skal inviteres med på HB-møde.  
Tovholderne skal have nogle regler for hvad de må og ikke må tage stilling til. Tovholderne 
skal fremlægge overfor HB. 
 
 



ADD 3 F: Brugen af ekstern konsulent: 
 
Louise har lave en kommunikationsstrategi. Louise tid er opbrugt. Skal vi bruge Louise så 
skal vi selv betale og det er en anden pris. 
 
ADD 3 G: Hvordan sikrer vi ejerskab: 
 
Det er os der har ejerskab, og vi har uddelegeret det ud til de 3 tovholdere. Tovholderne 
refererer til FU og vi bringer det videre til HB. 
 
ADD 4 A: Forberedelsen af HB-møder: 
 
Dagsorden for næste HB-møde er således: 
 

1.) Referat fra sidste møde 
2.) Status på de strategiske spor 

A) Streaming 
B) Hjemmeside 
C) Breddestævne 
D) Sponsor 
E) Datoer for proces med Jan Darfeldt 

  3.) Kommunikationsplatform (Kursustilbud til klubberne) 
  4.) Intern Kommunikation 
   A) Lav et årshjul for dit udvalg 
   B) Tænk Kommunikations ind i processen 
   C) Gennemlæs alle strategiplaner for dit udvalg, 
        Og fremover vil strategiplanerne hedde  

     Handlingsplaner 
  5.) Orientering fra udvalgene 
  6.) Eventuelt 
 
 
ADD 4 B: Ansøgning fra NKU: 
 
NKU ansøgte om et sponsorat på kr. 2.500,00 til dækning af yderligere baneleje og 
bespisning af de frivillige i 5 ekstra dage, da tilmeldingen var stor. 
 

Beløbet blev bevilget 
 
ADD 5: Alt det jeg har glemt: 
 
Næste FU-møde bliver den 13/10-2019. 
 
Hvis et stævne bliver udliciteres, så vil Niklas gerne have de aktuelle bilag, så han har sin 
ryg fri overfor revisor, så hvis budgettet er overholdt så skal han bare have en kvittering for 
overskuddet. Niklas er indforstået med at få en regning på totalbeløbet for afholdelse af et 
arrangement. På regningen skal der være et CVR nummer. 
 



Niklas kan ikke finde nogen steder at Ejler kan bestille en bus til et DM. Der udbetales ikke 
kørepenge til andre DMér, så han vil gerne have på det rene om Ejler må bestille en bus til 
senior DMérne. Det er besluttet at Ejler godt må bestille bus for flere år siden. 
 
Det blev besluttet at Ejler godt må have en bus til DM, men folk skal selv betale til 
opsamlingsstederne. 
 
 
ADD 12: Eventuelt: 
 
Niklas fortalte at DKeF´s CVR nummer nu er i orden. 
 
Finn ønskede alle en god tur hjem. 
 
 
Referent 28/7-2019 Finn Hyldmar  


